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Zusammenfassung

        
Eine Verkleinerung der „Mini”-Spirale (G-A-W-coil) zur „Micro”-coil eröffnet die Möglichkeit der superselektiven Spiralembolisation in Gefäßprovinzen mit Gefäßen bis 1,0 mm Durchmesser. Die Applikation erfolgt über den superselektiv vorzuführenden Tochterkatheter eines koaxialen Kathetersystems, aus einem French-7,6- und einem French-3,3-Katheter bestehend. Bei den bisher durchgeführten 10 experimentellen superselektiven Embolisationen im Bereich der Arteria mesenterica superior des Hundes kommt es im Dünndarmbereich wie bei der Anwendung der größeren Spiralen (Standard-G-A-W, „Mini”-Spirale) zum Gefäßverschluß. Komplikationen sind bisher nicht aufgetreten.


      
        
Summary

        
Diminution of the „mini”-coil (G-A-W-coil) to a „micro”-coil makes more selective coil embolization possible in vessels down to 1.0 mm. in diameter. Application can be done by the 3.3-F-catheter for superselective embolization of a coaxial application set, consisting of a 7.6-F- and a 3.3-F-catheter. The very thin guide-wire 0.6 mm. in diameter serves as pusher as in other application sets too. In animal experiments 10 superselective embolizations are performed in the vascular system of the superior mesenteric artery in the small infestine of the dog. Vessel occlusion takes place in the same time as in the use of the „mini”- and the standard coil. No complications as coil dislocation or vessel perforation can be reported in the use of the „micro”-coil.
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